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Abstract (en)
[origin: ES8706274A1] In an infrared intrusion detector which evaluates the body radiation of an intruder by means of a dual radiation sensor having
two sensor elements arranged in a differential circuit for emitting an alarm signal, a functional supervision and detection of an attempt at sabotage,
e.g., by covering or spraying the entrance window, are achieved by asymmetric irradiation of the two sensor elements through the entrance window
by a radiation source. The asymmetry can be achieved by disposing the radiation source outside the plane of symmetry of the sensor elements or by
an asymmetrically disposed auxiliary reflector.

Abstract (de)
Bei einem Infrarot-Einbruchdetektor, der die Körper-Strahlung eines Einbrechers mit einem Dual-Strahlungssensor (3) mit zwei in Differenzschaltung
liegenden Sensorelementen (18, 19) zur Alarmsignalgabe auswertet, wird eine Funktionsüberwachung und ein Erkennen eines Sabotageversuchs,
z.B. durch Abdecken oder Besprayen des Eintrittsfensters, durch eine asymmetrische Bestrahlung der beiden Sensorelemente (18, 19) mit einer
Strahlungsquelle (11) durch das Eintrittsfenster hindurch erreicht. Die Asymmetrie kann durch Anordnung der Strahlungsquelle ausserhalb der
Symmetrieebene der Sensorelemente oder durch einen asymmetrisch angeordneten Hilfs-Reflektor erreicht werden.
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